

Styrelsemöte SMC Västerbotten 7/6 2023 kl:20.00

Teams.

Närvarande:

John, Peter, Lars, Dirk, Ulrika, Mattias, Helene och Magnus

1. Mötets öppnande.

John öppnar mötet

2. Val av justeringsman.

Ulrika väljs som justerare

3. Godkännande av dagordningen.

Dagordningen godkändes

4. Föregående protokoll.

John går igenom föregående protokoll

5. Ekonomi.

Lars drar den ekonomiska statusen, 205.000:- utan distriktstian (ca:95.000:-)

6. MCT – Dirk.

a, Knix

Dirk drar om den undersökning vi skickat ut, vi fick överlag bra betyg.

En sak som vi fått återkoppling är att det upplevs som svårt att komma i kontakt med oss. Vi försöker reda ut vilka som har vilka mailadresser och ska kunna svara.

Vi diskuterar kurs på väg konceptet efter styrelsemötet.

Mittsverigebanan: John har mailat Katarina F om hur vårt eventuella deltagande ser ut vad gäller boende milersättning och antal instruktörer och ska få svar efter att Västernorrland haft sitt möte den 19/6

Vem betalar på en knix, den som övningskör eller den som är handledare.

Vi beslutar att alla som bokar och tar en plats på våra kurser ska betala.

Dirk har beställt västar, både aspirant och instruktörsvästar som reserv.

Examination till hösten är Magnus anmäld för examination och Ulrika, Pontus och Petter som deltagare.

b, Grus

Vi fick även bra betyg från gruskursen.

Magnus föreslår att vi ska försöka göra en steg 1L vid tillfälle, vi tror att vi inte mår med det i år utan vi siktar på detta till nästa år.

7. Information från ordförande.

Manusstopp till nästa MC-Folket 31/7 (utgivning v35)

John kontakter MC-Folket för att ändra de felaktiga uppgifter som finns kvar i tidningen.

8. Valberedningsfrågor.

Inga valberedningsfrågor det här mötet.

9. Inköp kläder.

Peter visar bilder på de kläder som andra distrikt har tryckt upp. Lars tar kontakt med reklamfirma som kan ge oss prisuppgift.

Dirk förslår att skaffar ståbord att ha i tältet när vi använder det. Lars kollar pris på reklamfirma och Helene kollar IKEA.

Tidningsställ för att kunna erbjuda material till trafikskolor ska Dirk kolla på och eventuellt köpa in.

10. Tips från Ulrika:

”Sluta Bromsa – Våga Växa” Ulrika informerar om möjlighet att boka seminarium.

Fyra tjejer i Södermanland har ett koncept man föreläser om i två seminarier och dom kommer gärna till Umeå om vi kan betala omkostnader för föreläsningen.

Ulrika får till uppgift att ta rätt på fakta vad som gäller och sondera intresse.

Hon presentera till nästa möte.

11. Övriga frågor.

Framtida styrelsemöten hoc UMCC, ska försöka hålla våra ”live” möten där i fortsättningen.

Peter drar kort om att Teamsplattformen fortfarande inte är i ordning.

Lars kollar om det finns möjlighet att komma in på halkbanan i Hörnefors.

Dirk har kollat med Pengsjö och dom vill ha 5000:- för att hyra deras grusplan/parkering, den är också mindre än den på Bussjö.

12. Nästa möte.

Nästa möte: 22/8-2023 kl 18.30 på UMCC, Helene ordnar tillgång till UMCC.

13. Mötet avslutas.

Ordförande

John Pääköönen

Sekreterare

Peter Forsgren

Justerare

Ulrika bergström

Signerings-ID: 8244879946446423156939

Sidor i dokumentet: 3

Datum färdigsignerat: 2023-06-26 13:01

Avtalets ägare

peter.forsgren@gmail.com

Partner

peter.forsgren@gmail.com; john.paakkonen@komatsuforest.com; ullis.b1974@gmail.com

Signerare: 3 st

Ulrika Bergström (U.B.)

Signerat: 2023-06-20 17:36:28



Personnr: 1974111285XXXX

Peter Forsgren (P.F.)

Signerat: 2023-06-20 16:45:39



Personnr: 1968082786XXXX

John Pääkkönen (J.P.) □ □

Signerat: 2023-06-24 16:59:16 □ □



Personnr: 1970093017XXXX